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Protokół nr XI/2019 

z sesji Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października 2019r. 

w godzinach od 10
00

-11
10 

w sali
 
widowiskowej Domu Kultury w Kroczycach 

 

Obrady XI sesji Rady Gminy Kroczyce otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Kroczyce  Pan Krzysztof Janikowski.  

Protokołowała – Agnieszka Stolarska 

Radnych wg listy obecności -  15 (Załącznik nr 1).  

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik           

Nr 2 oraz  osoby z Urzędu Gminy i osoby zaproszone zgodnie  z listą obecności stanowiącą Załącznik 

Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kroczyce o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych.  

5. Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kroczyce na 2019r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce 

wprowadzonej Uchwałą nr 15/III/2018 Rady Gminy Kroczyce z dnia 21 grudnia 2018r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko Kierownika Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej SKALMED 

w Kroczycach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kroczyce                      

z organizacjami pozarządowymi na rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Siamoszyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Kroczyce na lata 2019-2023. 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Kroczyce. 
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Ad.1 

Obrady XI sesji Rady Gminy Kroczyce otworzył Pan Krzysztof Janikowski                                  

– Przewodniczący RG Kroczyce słowami: „Otwieram XI sesję Rady Gminy Kroczyce”. Powitał 

wszystkich zebranych  i stwierdził, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się  15 radnych.                 

Z uwagi  na powyższe - podejmowane uchwały są prawomocne.  

 

 

Ad. 2 

Następnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu nr X/2019 z dnia 3 października 

2019r. Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do niniejszego protokołu. Uwag nie 

zgłoszono. W związku z powyższym dokonano głosowania w sprawie przyjęcia przedmiotowego 

protokołu. Protokół nr X/2019 z sesji Rady Gminy Kroczyce z dnia 3 października 2019r. został 

przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za”, co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący 

Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce odczytał porządek obrad XI sesji Rady Gminy 

Kroczyce zwołanej na dzień 24 października 2019r. 

 

Ad. 4  

Pan Krzysztof Janikowski poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Kroczyce, która 

odbyła się 3 października 2019r. do Biura Rady Gminy Kroczyce nie wpłynęły żadne interpelacje ani 

zapytania radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy: 

1. w dniu 14.10.2019r. otrzymaliśmy pismo z GDDKiA w Katowicach odnośnie budowy 

chodników przy drodze krajowej nr 78  w miejscowości Lgota Murowana i Kroczyce.                  

Ze względu na planowane budowy obwodnic Kroczyc, Pradeł, Szczekocin i Goleniów 

GDDKiA nie będzie prowadzić żadnych prac inwestycyjnych na istniejącym odcinku DK 78, 

2. dnia 16.10.2019r. w Szczekocinach odbyło się spotkanie wójtów, burmistrzów, prezydenta 

oraz starosty. Na spotkaniu zostało podpisane pismo odnośnie sprzeciwu budowy kopalni               

na terenie naszego powiatu, 

3. tego samego dnia tj. 16.10.2019r. odbyła się narada odnośnie budowy kanalizacji sanitarnej. 

Firma RPM Lubliniec dokona na własny koszt odwiertu studni i  próbnego pompowania 

wody. Zostanie wymieniony odcinek wodociągu  ze względu na kolizję z siecią kanalizacyjną, 
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4. następnego dnia 17.10.2019r. zostało rozstrzygnięte postępowanie przetargowe                             

na „Świadczenie usług odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych pochodzących 

od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy”. Najkorzystniejszą ofertę złożył 

 ZGK Sp. z o.o. z Zawiercia. Oferta została złożona na okres 2 lat . Wynagrodzenie za usługi 

wyniesie 3 299 096,90 zł, 

5. w dniu 18.10.2019r. odbyła się dyskusja nad planem zagospodarowania przestrzennego        

dla miejscowości Siedliszowice. Udział w dyskusji wzięła 1 osoba z miejscowości 

Siedliszowice, 

6. w tym samym dniu  tj. 18.10.2019r. odbyło się  ślubowanie klas pierwszych w Szkole 

Podstawowej w Kroczycach, 

7. również w dniu 18.10.2019r.  w Urzędzie Skarbowym w Zawierciu nastąpiło podpisanie 

protokołu odnośnie kontroli poprawności rozliczenia podatku VAT oraz  umowy o udzielenie 

pożyczki z WFOŚiGW  w Katowicach na  zadanie pn.: „ Budowa kanalizacji sanitarnej III-IV 

etap”, 

8. w dniu 22.10.2019r. dostarczono  do KZB samochód z zestawem do czyszczenia kanalizacji, 

9. tego samego dnia tj. 22.10.2019r. wpłynęło pismo z Fundacji Elementarz odnośnie oddania  

przekazania do prowadzenia przez Gminę Kroczyce Szkoły Podstawowej w Dzibicach                  

z dniem 1 listopada 2019 roku. Pan Wójt odczytał treść przedmiotowego pisma. Do szkoły 

uczęszcza 18 uczniów w tym ośmiu do ósmej klasy, 

10. w dniu 23.10.2019r. dokonano odbioru końcowego przebudowy drogi w miejscowości 

Dobrogoszczyce. Protokół jest bez uwag.  

Z pozostałych informacji: 

1. Kończą się prace budowlane przy budowie drogi w miejscowości Gołuchowice. 

2. Dziś rozpoczęły się prace przy odtworzeniu drogi w miejscowości Lgotka. 

3. Wykonano 91 na 119 planowanych przyłącz do sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Kostkowice. 

4.  Dokonano przestawienia słupów oświetlenia ulicznego na ul. Kochanowskiego,                     

gdyż kolidowały z budową drogi. 

5. Budowa kanalizacji sanitarnej III-IV etap. Pan Wójt poinformował o przebiegu prac przy 

budowie kanalizacji w ramach III –IV etapu. Aktualnie prowadzone są prace związane                  

z odtworzeniem dróg w miejscowości Lgotka oraz ul. Handlowa w Kroczycach. W związku          

z wysokim poziomem wody gruntowej na ul. Wyzwolenia prowadzone są prace  

przygotowawcze do określenia najskuteczniejszej metody ich obniżenia. Z posiadanych              

od Wykonawcy informacji wynika, że jeżeli nie zajdą nie sprzyjające okoliczności to 

kanalizacja sanitarna realizowana  w ramach III i IV etapu winna być w tym roku zakończona.   

6. Uzupełniono informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2018:  

 po analizie dwóch oświadczeń majątkowych złożonych w Urzędzie Skarbowym            

w Myszkowie nie stwierdzono nieprawidłowości, 
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 natomiast  na 30 oświadczeń majątkowych złożonych do Urzędu Skarbowego                     

w Zawierciu w 13 stwierdzono błędy formalne i merytoryczne.   

Pan Wójt podziękował za uwagę.  

 

Ad. 6 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kroczyce na 2019r. 

 Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Katarzyna Fabjańska-Góral Skarbnik Gminy 

Kroczyce. 

 Szanowni Państwo projekt niniejszej uchwały zakłada kilka drobnych zmian. Przede 

wszystkim w planowanych na 2019r. wydatkach Gminy Kroczyce. W wydatkach bieżących proponuje 

się następujące przesunięcia:  

 w dziale  710 Działalność usługowa proponuje się zmniejszenie wydatków w  rozdziale 

71004  Plany zagospodarowania przestrzennego o kwotę 25.000,00 zł, 

 również po stronie zmniejszenia wydatków bieżących w dziale 801 Oświata  i wychowanie  

rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół  o kwotę 15.000,00 zł, 

 natomiast po stronie zwiększenia wydatków bieżących znajdują się: 

 środki w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdział 

75412 Ochotnicze straże pożarne w kwocie 20.000,00 zł, 

 oraz w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego rozdział 92109 Domy  

i ośrodki kultury, świetlice i kluby w kwocie 20.000,00 zł. 

Z kolei po stronie wydatków majątkowych proponuje się zwiększenie środków w dziale 921 Kultura            

i ochrona dziedzictwa narodowego rozdział 92109  Domy  i ośrodki kultury, świetlice i kluby                

w kwocie 555.000,00 zł. 

Po dokonaniu powyższych zmian planowany deficyt budżetowy zmniejsza się o 555.000,00 zł                    

i wynosi 2.849.604,09 zł  a źródłami jego finansowania są następujące przychody: 

a) pożyczka w WFOŚiGW w Katowicach  - kwota 686.740,20 zł 

b) planowana do zaciągnięcia pożyczka w WFOŚiGW w Katowicach – kwota 1.092.021,51 zł 

c) wolne środki – kwota 1.070.842,38 zł. 

Wszystkie planowane zmiany mają swoje  odzwierciedlenie w kolejnych załącznikach do niniejszego 

projektu uchwały czyli: 

1. w planie przychodów i rozchodów Gminy Kroczyce na 2019r. stanowiącym załącznik                

nr 1 do niniejszego projektu uchwały, 

2. w wydatkach majątkowych planowanych w budżecie Gminy Kroczyce w 2019r. stanowiących 

załącznik  nr 2,  

3. oraz w dotacjach planowanych w wydatkach budżetu Gminy Kroczyce na 2019r. 

stanowiących załącznik nr 3 do przedmiotowego projektu uchwały. 
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Pani Skarbnik podziękowała za uwagę. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 73/XI/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października  2019r. w sprawie zmian         

w budżecie Gminy Kroczyce na 2019 rok została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”,                

co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce odczytał kolejny punkt porządku obrad, którym było 

podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce 

wprowadzonej Uchwałą nr 15/III/2018 Rady Gminy Kroczyce z dnia 21 grudnia 2018r. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Gminy Kroczyce.  

Szanowni Państwo w załączniku nr 1 do niniejszego projektu uchwały dotyczącym wartości 

planowanych na 2019r. dokonano następujących zmian ściśle związanych ze zmianami w budżecie: 

1. planowane dochody ogółem zwiększyły się o 715.101,18 zł i wynoszą 38.597.272,69 zł,              

w tym: 

a. planowane dochody bieżące wzrosły o 715.101,18 zł i wynoszą 28.785.506,69 zł – 

wzrost ten spowodowany jest zmianami w budżecie Gminy wprowadzonymi 

Zarządzeniem Wójta Gminy Kroczyce polegającymi na: 

 wprowadzeniu do budżetu dotacji na zadanie związane ze zwrotem rolnikom 

części akcyzy zawartej w cenie oleju napędowego, 

 zwiększeniu planu środków na zadanie dot. wypłaty świadczenia 

wychowawczego, 

 wprowadzeniu do budżetu Gminy środków na wypłaty diet członkom komisji 

wyborczych podczas wyborów do Sejmu i Senatu  RP, 

 zmniejszeniu na podstawie decyzji Wojewody planu środków na zadanie  

dot. programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”.  

b. planowane dochody majątkowe nie zmieniły się i wynoszą 9.811.766,00 zł, 

2. zwiększono planowane wydatki ogółem o kwotę 160.101,18 zł do poziomu 41.115.196,78 zł, 

w tym: 

a. zwiększono planowane wydatki bieżące o kwotę 715.101,18 zł do poziomu 

27.773.850,78 zł – zmiana ta jest związana ze zmianami kwot planowanych 

dochodów bieżących na zadania gminne wymienione powyżej, 

b. planowane wydatki majątkowe zmniejszono o 555.000,00 zł i wynoszą 13.341.346,00 

zł – mocą podjętej przed chwilą uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Kroczyce na 2019 rok RG Kroczyce wycofała z planowanych na 2019r. wydatków 
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środki na zadanie pn.: „Przebudowa świetlicy wiejskiej w m. Dzibice”. Zgodnie               

z przepisami regulującymi tego typu przedsięwzięcia, które są dofinansowane                 

ze środków PROW, wydatki muszą być zrealizowane jednorazowo, po zakończeniu          

i odbiorze robót budowlanych. Zgodnie z  umową z Wykonawcą zadania, wybranym 

w trybie przetargu nieograniczonego, która w najbliższych dniach zostanie podpisana 

przez Gminę, termin zakończenia robót przypadnie na III kwartał 2020r. i wówczas 

dopiero nastąpi płatność. Stąd też, w wykazie przedsięwzięć, limit wydatków                   

na roboty budowlane został przeniesiony z roku 2019 na rok 2020.     

3. planowany deficyt budżetowy zmniejszył się o 555.000,00 zł – zostanie on pokryty                       

z przychodów pochodzących z planowanych transz pożyczek oraz tzw. „wolnych środków”, 

4. planowane przychody z tyt. tzw. „wolnych środków” zmniejszyły się o 555.000,00 zł, 

5. wskaźnik planowanej łącznej kwoty spłaty zobowiązań wynosi 1,16%, co wobec poziomu 

dopuszczalnego świadczy o bezpiecznej sytuacji finansowej Gminy. 

W wykazie przedsięwzięć stanowiącym załącznik nr 2 do niniejszego projektu uchwały wprowadzono 

następujące zmiany w planowanych  limitach na poszczególne zadania: 

1. Wydatki majątkowe – dla roku 2019 zniesiono limit wydatków na zadanie pn.: „Przebudowa 

świetlicy w m. Dzibice” i jednocześnie ustalono limit dla roku 2020 w wysokości               

600.000,00 zł. Łączne nakłady finansowe na przedsięwzięcie wynoszą 605.000,00 zł. 

2. Wydatki bieżące – skorygowano omyłkowo wprowadzony w Uchwale 70/X/2019 z dnia                

3 października 2019r. limit zobowiązań ogółem na przedsięwzięcie, dot. zakupu na raty 

sprzętu elektronicznego na potrzeby UG w Kroczycach z kwoty 10.000,00 zł do kwoty 

5.000,00 zł. 

Pani Skarbnik podziękowała za uwagę. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 74/XI/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października  2019r. w sprawie zmian  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce wprowadzonej Uchwałą nr 15/III/2018 

Rady Gminy Kroczyce z dnia 21 grudnia 2018 roku została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za”, co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie  powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Kierownika Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej SKALMED w Kroczycach. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Sekretarz Gminy Kroczyce Pani Ewa Kaziród-Kula. 
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 Szanowni Państwo w listopadzie br. wygasa kontrakt z aktualną Panią Kierownik SP ZOZ 

„SKALMED’  w Kroczycach. Na podstawie rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012r. 

w sprawie  sposobu przeprowadzenia konkursu na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie 

leczniczym niebędącym przedsiębiorcą  musimy powołać komisję konkursową, aby przeprowadzić 

takie postępowanie. Zgodnie z powyżej wymienionym rozporządzeniem Komisję konkursową 

powołuje organ stanowiący, czyli rada gminy. W skład niniejszej komisji wchodzą: 

 od trzech do sześciu przedstawicieli podmiotu tworzącego, posiadających 

wykształcenie wyższe, w tym przynajmniej jeden lekarz. Podmiot tworzący wskazuje 

spośród przedstawicieli przewodniczącego komisji, 

 przedstawiciel rady społecznej podmiotu leczniczego, 

 przedstawiciel rektora państwowej uczelni medycznej albo państwowej uczelni 

prowadzącej działalność dydaktyczną i badawczą w dziedzinie nauk medycznych, 

jeżeli podmiot leczniczy zawarł z nią umowę. Ten punkt nie dotyczy naszego 

przypadku. 

W związku z powyższym w projekcie niniejszej uchwały przedstawiono proponowany skład niniejszej 

komisji, która od dziś rozpocznie pracę związaną z przeprowadzeniem konkursu. 

Pani Sekretarz podziękowała za uwagę.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 75/XI/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października  2019r. w sprawie 

powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Kierownika 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej SKALMED w Kroczycach                         

została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za” co potwierdza wykaz imienny z głosowania 

stanowiący Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce poprosił Panią Ewę Kaziród-Kula o zreferowanie 

projektu uchwały.    

Szanowni Państwo rada gminy uchwala, po przeprowadzeniu konsultacji, roczny program współpracy 

Gminy Kroczyce z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                                        

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

Niniejszy dokument uchwalany jest do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania 

programu. 
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W dniu 15 października 2019r. Wójt Gminy Kroczyce ustalił przeprowadzenie konsultacji                     

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami  wymienionymi w art. 3 ust. 3 powyżej wymienionej 

ustawy w formie umieszczenia projektu programu w BIP w zakładce „konsultacje społeczne”                 

oraz na stronie www.kroczyce.pl i tablicy ogłoszeń w UG Kroczyce. Czas rozpoczęcia konsultacji 

wyznaczono na dzień 15 października 2019r., natomiast czas zakończenia konsultacji to dzień 23 

października 2019r. W terminie tym można było zgłaszać opinie i uwagi do projektu uchwały drogą 

elektroniczną lub pocztą tradycyjną. We wskazanym  okresie nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski             

dot. przedłożonego  do konsultacji projektu Uchwały.    

W roku 2020 Gmina Kroczyce ustala jako priorytetowe następujące zadania , które mogą być zlecane 

do realizacji organizacjom prowadzącym działalność statutową w danej dziedzinie: w zakresie 

upowszechniania kultury fizycznej. Będą to przedsięwzięcia i programy w zakresie usportowienia 

dzieci, młodzieży i dorosłych poprzez prowadzenie zajęć sportowych mających na celu przygotowanie 

zawodników klubów sportowych do rywalizacji w związkach sportowych. W 2020r. na realizację 

zadań publicznych objętych niniejszym Programem przeznacza się kwotę w wysokości 50.000,00 zł.     

Pani Sekretarz podziękowała za uwagę.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 76/XI/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października  2019r. w sprawie 

przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kroczyce z organizacjami pozarządowymi            

na rok 2020 w Kroczycach  została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za” co potwierdza wykaz 

imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic                        

w miejscowości Siamoszyce.  

Przewodniczący Rady Gminy  Kroczyce poprosił Panią Paulinę Miśta o omówienie projektu 

uchwały. 

Mieszkańcy miejscowości Siamoszyce zwrócili się z wnioskiem o wprowadzenie 

nazewnictwa ulic. Powyższe ma na celu uporządkowanie numeracji nieruchomości położonych                   

w miejscowości Siamoszyce. Przedstawiono propozycje nazw ulic. W związku tym,  że nie wszystkie 

drogi stanowią własność gminy tutejszy urząd zwrócił się do właścicieli dróg o wyrażenie opinii 

proponowanego nazewnictwa. Projekt uchwały został przedłożony do konsultacji społecznych.              

Nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do 

omówionego projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 
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Uchwała Nr 77/XI/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października  2019r. w sprawie 

nadania nazw ulic w miejscowości Siamoszyce  została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 

co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce odczytał kolejny punkt porządku obrad, którym było 

podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Kroczyce na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Paulina Miśta.  

W związku z tym, że Wieloletni Program Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym Gminy 

Kroczyce  stracił swoją ważność niezbędnym jest uchwalenie nowego programu. W przedmiotowym 

programie  określono zasób mieszkaniowy Gminy Kroczyce, jego stan,  planowane  nakłady 

finansowe na bieżące utrzymanie oraz remonty i  modernizacje wynikające ze stanu technicznego 

budynków i lokali z podziałem na kolejne lata. Uchwalenie programu przez Radę Gminy Kroczyce                           

wynika z obowiązujących przepisów.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 78/XI/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 24 października  2019r. w sprawie 

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem gminy Kroczyce na lata 

2019-2023 została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za” co potwierdza wykaz imienny                 

z głosowania stanowiący Załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12  

Następnym punktem porządku obrad było przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Katarzynę 

Wnuk-Pytlarską o zaprezentowanie przedmiotowej informacji. 

Szanowni Państwo obowiązek sporządzenia i przedstawienia Radzie Gminy niniejszej 

informacji wynika z przepisów ustawy Prawo oświatowe, zgodnie z którymi Wójt Gminy w terminie 

do 31 października przedstawia Radzie Gminy informacje o stanie realizacji zadań oświatowych                

za poprzedni rok szkolny.  

Następnie Pani Katarzyna Wnuk-Pytlarska omówiła szczegółowo następujące kwestie ujęte                 

w niniejszym dokumencie: 

 organizacja publicznych przedszkoli i szkół w gminie Kroczyce wg stanu                     

na 30.09.2018r., 

 stan organizacji szkół podstawowych z oddziałami gimnazjalnymi w roku szkolnym 

2018/2019, 
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 wyniki egzaminów gimnazjalnych 2018/19, 

 wyniki egzaminów ósmoklasisty, 

 kadra i system doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

 działania podejmowane przez szkoły nakierowane na kształcenie uczniów                    

ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, 

 rozbudowa Szkoły Podstawowej w Pradłach, 

 pomoc materialna w gminie Kroczyce, 

 zwrot kosztów za przygotowanie zawodowe uczniów, 

 dowozy uczniów, 

 projekty unijne, 

 inne projekty oraz  nagrody dla najzdolniejszych uczniów w gminie Kroczyce. 

Po przedstawieniu informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Przewodniczący Rady Gminy 

zwrócił się z zapytaniem czy ktoś ma jakieś pytania bądź uwagi? Uwag nie zgłoszono wobec czego  

podziękował Pani Katarzynie Wnuk-Pytlarskiej (przedmiotowa informacja stanowi Załącznik                       

nr 11 do niniejszego protokołu).       

  

Ad. 15  

Kolejnym punktem porządku obrad było zgłaszanie wolnych wniosków. 

1. Radny Janusz Bartos zwrócił się z zapytaniem odnośnie komunikacji w Siedliszowicach.         

Czy podjęto jakieś działania w tym temacie? 

2. Radny Zbigniew Biały zwrócił się do Pana Wójta z zapytaniem czy coś wiadomo na temat 

budowy obwodnicy Poręba –Zawiercie? 

3. Radny Robert Łągiewka zwrócił się z prośbą o uprzątnięcie i przygotowanie parkingu przy           

ul. Wyzwolenia w Kroczycach (tj. za cmentarzem) w związku ze zbliżającym się świętem       

1 listopada. 

4. Radny Jerzy Ciszewski zwrócił się z prośbą o wykonanie pobocza (chodnika) przy cmentarzu 

w Pradłach, ponieważ w takim okresie jak święto Wszystkich Świętych miejsce to nie jest 

wystarczająco bezpieczne dla osób odwiedzających swoich bliskich zmarłych. 

5. Radny Krzysztof Janikowski w pierwszej kolejności  zawnioskował o uprzątnięcie kosza               

przy zalewie w Kostkowicach, ponieważ nie został on zabrany po sezonie wakacyjnym,          

a w tym momencie jest  przepełniony, a ponadto są do niego podrzucane inne śmieci w tym 

również gabaryty. Druga sprawa dotyczyła zniszczonego znaku drogowego                                    

w Dobrogoszczycach informującego kierowców o niebezpiecznym skręcie w lewo. 

6. Radna Dorota Kozłowska zwróciła ponownie uwagę, że przy zbiornikach wodnych                         

w Dzibicach po lewej stronie nie zostały zebrane worki z odpadami jest ich 5-6 szt.   

7. Radna Beata Kampa zwróciła się z prośbą o poinformowanie firmy odbierającej odpady                  

z terenu naszej gminy, aby nie zapominali o zbieraniu worków z odpadami znajdującymi              

się przy skateparku w Kroczycach.  
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8. Sołtys z Dobrogoszczyc Pani Edyta Piec  zwróciła się z prośbą o nadanie nazw ulic                           

w miejscowości Dobrogoszczyce, ponieważ w sytuacji przyjazdu np. pogotowia ratunkowego 

problematyczne jest szybkie i skuteczne dotarcie do danego mieszkańca z uwagi na brak nazw 

ulic.   

9. Sołtys wsi Podlesice Pani Jolanta Gałecka zwróciła się z prośbą o wycięcie drzew                         

za budynkiem GOPR-u w Podlesicach oraz o oczyszczenie rowu przydrożnego i udrożnienie  

z traw, liści i odrostów w ciągu drogi wojewódzkiej nr 792 w miejscowości Podlesice. 

10. Pani Małgorzata Stolarczyk sołtys Piaseczna zawnioskowała o wykoszenie rowów 

przydrożnych oraz poboczy zlokalizowanych wzdłuż drogi powiatowej w miejscowości 

Piaseczno i Lgota Murowana oraz wykonanie zabiegów pielęgnacyjnych rosnących na tym 

odcinku drogi drzew.  

11.  Sołtys wsi Pradła Pan Adam Ciszewski zawnioskował o umieszczenie znaku drogowego                 

w miejscowości Pradła przed skrętem na ul. Leśną, ponieważ często nawigacja kieruje                    

na „skróty” kierowców w ul. Leśną przez którą nie ma przejazdu dla samochodów osobowych 

i ciężarowych.  Na w/w ulicy jest zlokalizowany stary wąski most z którego korzystają tylko 

piesi i rowerzyści. 

12. Sołtys wsi Lgota Murowana  Pani Ewa Kula zawnioskowała o umieszczenie w miejscowości 

Lgota Murowana znaku drogowego ostrzegającego o skrzyżowaniu z drogą podporządkowaną 

występującą po prawej stronie oraz  o skrzyżowaniu z drogą podporządkowaną występującą 

po lewej stronie przed skrzyżowaniem z drogą powiatową w kierunku miejscowości 

Piaseczno. 

 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi podczas sesji: 

1. W sprawie obwodnicy – czy jest podpisana umowa? Pan Wójt poinformował, że nie posiada 

takiej wiedzy. Z wiadomości, które znajdują się w internecie wynika, że najbliżej                                

do podpisania jest projekt na obwodnicę Kromołów-Kalinówka natomiast jeżeli chodzi                      

o obwodnicę Zawiercie –Poręba prawdopodobnie brakuje na tą inwestycję środków 

finansowych. 

2. Następna sprawa dot. uprzątnięcia i przygotowanie parkingu  za cmentarzem w Kroczycach – 

taka informacja została już przekazana firmie,  która postara się  uporządkować ten teren,                

w taki sposób, aby stworzyć odpowiednią przestrzeń dla parkujących tam kierowców. 

3. Chodnik w Pradłach -  jest on wpisany w plan. Jednak nie będzie on wykonany w tym roku, 

ponieważ nie ma postępowania przetargowego. To będzie bardzo droga inwestycja.         

4. Komunikacja w Siedliszowicach – odbyło się spotkanie w tej sprawie podczas którego 

ustalono wspólnie, że czekamy na jakieś sugestie od mieszkańców miejscowości 

Siedliszowice. Na chwilę obecną do Urzędu Gminy nie wpłynęły żadne propozycje                        

w przedmiotowej sprawie. 
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5. Kwestia pojemników na odpady przy zalewie – Pan Wójt rozmawiał w tej sprawie                          

z Towarzystwem Miłośników Ziemi Zawierciańskiej, ponieważ do nich należy ten teren,               

aby zabrali już ten kontener. Natomiast jeżeli chodzi o uszkodzony znak drogowy zostanie                    

to zgłoszone do Powiatowego Zarządu Dróg, gdyż jest to ich zadanie. 

6. Worki z odpadami przy zbiornikach w Dzibicach –  zostaną uprzątnięte w najbliższym czasie. 

7. Następnie wniosek zgłoszony przez radną Panią Beatę Kampa – zwrócimy na to uwagę                

i zgłosimy firmie dokonującej odbiór odpadów z naszego terenu. 

8. Nadanie nazw ulic w Dobrogoszczycach – procedura jest prosta to Rada Sołecka zwołuje 

zebranie z mieszkańcami. Następnie zgłasza propozycje z nazwami ulic w danej 

miejscowości. Rada Gminy tego nie kwestionuje. 

9. Usunięcie drzew w miejscowości Podlesice – zadanie to będzie wykonane jeżeli tylko pogoda 

na to pozwoli. Z kolei o wyczyszczenie rowów zwrócimy się na piśmie do Powiatowego 

Zarządu Dróg. 

10. Znak „droga ślepa” w Pradłach – zwrócimy się z tym wnioskiem na piśmie do GDDKiA. Pan 

Wójt poinformował również przy okazji powyższego wniosku o zorganizowaniu spotkania           

z przedstawicielami GDDKiA w celu pokazania  takich miejsc na drogach gminnych, gdzie 

wykonanie poszczególnych oznakowań jest konieczne.         

 

Ad. 12 

Po udzieleniu odpowiedzi przez Pana Wójta  Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce 

stwierdził, że wszystkie punkty porządku obrad zostały wyczerpane i zamknął sesję słowami 

„Zamykam XI sesję Rady Gminy Kroczyce”.  

 

 

 

Protokołowała: 

A. Stolarska 


